

國立臺灣藝術教育館場地設施維護規費收費標準

中華民國93年7月21日藝展字第0930001954號函訂定
中華民國94年6月01日藝展字第0940001467號令修正
中華民國94年9月08日藝展字第0940002376號令修正
中華民國103年5月15日藝演字第1030001762號令修正
中華民國107年2月1日藝演字第1070000466A號令修正

第一條 本標準依規費法第十條規定訂定之。

第二條 國立臺灣藝術教育館表演、展覽及會議室場地設施維護規費收費數額如下：

- 一、表演場地設施維護規費收費基準。(如附表一)
- 二、展覽場地設施維護規費收費基準。(如附表二)
- 三、會議室設施維護規費收費基準。(如附表三)

第三條 本標準所訂定之場地收費數額，依場地設備器材維護等成本及消費物價指數等因素，定期檢討並作調整。

第四條 本標準自發布日實施。

附表一

國立臺灣藝術教育館表演場地設施維護規費收費基準

(單位：新臺幣/元)

項目	時間		收費基準		附註
			裝臺排練	演出及活動	
南海劇場	上午	08:30~12:00	6,000 元	8,000 元	1. 場地使用包括空調、燈光、音響等其他相關設備。 2. 鋼琴、合唱臺、舞蹈地墊之使用時段比照場地時段辦理。 3. 南海劇場逾左列使用時段者，每小時加收 2,000 元；鋼琴加收 200 元；合唱臺、舞蹈地墊加收 100 元；不滿 1 小時以 1 小時計。 4. 多功能排練室逾左列使用時段者，每小時加收 500 元；不滿 1 小時以 1 小時計。 5. 臨時提出增加場次一概不受理。
	下午	13:30~17:00	6,000 元	8,000 元	
	晚間	18:30~22:00	10,000 元	12,000 元	
	鋼琴/每時段		800 元	800 元	
	合唱台/每時段		400 元	400 元	
	舞蹈地墊/每時段		400 元	400 元	
多功能排練室	上午	08:30~12:00	1,800 元		
	下午	13:30~17:00	1,800 元		
	晚間	18:30~22:00	1,800 元		

附表二

國立臺灣藝術教育館展覽場地設施維護規費收費基準

(單位：新臺幣/元)

項目	時間	收費基準	附註
第一展覽室	每日(09:00~17:00)	2,500 元	1. 場地使用包括空調、燈光等其他相關設備。 2. 逾左列使用時段者，每小時加收 400 元；不滿 1 小時以 1 小時計。
第二展覽室	每日(09:00~17:00)	1,700 元	
第三展覽室	每日(09:00~17:00)	1,200 元	
美學空間	每日(09:00~17:00)	1,200 元	
	每時段 (上午：9:00~12:00、 下午 14:00~17:00)	800 元	

附表三

國立臺灣藝術教育館會議室設施維護規費收費基準

(單位：新臺幣/元)

項目	時間		收費基準	附註
第二會議室	上午	09:00~12:00	1,000 元	1. 場地使用包括空調、燈光、麥克風、投影機等相關設備。 2. 逾左列使用時段者，每小時加收 400 元，不滿 1 小時以 1 小時計。
	下午	14:00~17:00	1,000 元	
第三會議室	上午	09:00~12:00	1,000 元	
	下午	14:00~17:00	1,000 元	

Venue and Facility Maintenance Fee Standards for National Taiwan Arts Education Center

Enacted by Letter Yi-Zhan-Zi No.0930001954 on July 21, 2004

Revised by Order Yi-Zhan-Zi No. 0940001467 on June 1, 2005

Revised by Order Yi-Zhan-Zi No. 0940002376 on Sept. 8, 2005

Revised by Order Yi-Yan-Zi No. 1030001762 on May. 15, 2014

Revised by Order Yi-Yan-Zi No. 1070000466A on Feb. 1, 2018

Article 1 The Fee Standards are set according to Article 10 of the Charges and Fees Act.

Article 2 Maintenance fees for the performance venue, exhibition rooms as well as conference rooms of the National Taiwan Arts Education Center are charged as follows:

1. Maintenance Fee Standards for Performance Venues (As attachment 1)
2. Maintenance Fee Standards for Exhibition Rooms (As attachment 2)
3. Maintenance Fee Standards for Conference Rooms (As attachment 3)

Article 3 The fees set forth in the standard are stipulated by taking such factors as maintenance costs for equipment in the venues and facilities as well as the consumer price index into consideration.

Article 4 This standard shall take effect on the day of promulgation.

Attachment 1

Venue and Facility Maintenance Fee Standards for National Taiwan Arts Education Center

(Unit: New Taiwan Dollars)

Items	Time Period		Fee Standards		Notices
			Set Up and Rehearsal	Performance and Activity	
Nan-Hai Theater	Morning	08:30~12:00	6,000	8,000	<ol style="list-style-type: none"> 1. Fees for use of venue include facilities such as air-conditioning, lighting, and sound equipment. 2. Time periods for use of piano, choral riser and dance mat are the same as for venue use. 3. If more time is needed, for Nanhai Theater: NT\$2,000 per hour; NT\$200 per hour for piano; NT\$100 per hour for dance choral riser and floor mat; if additional time is less than 1 hour, it will still be counted as 1 hour. 4. If more time is needed, for multifunctional rehearsal room, NT\$500 per hour; if additional time is less than 1 hour, it will still be counted as 1 hour. 5. We do not accept last-minute
	Afternoon	13:30~17:00	6,000	8,000	
	Evening	18:30~22:00	10,000	12,000	
	Piano / Per Period		800	800	
	Choral Riser / Per Period		400	400	
	Dance Mat / Per Period		400	400	
Multifunctional Rehearsal Room	Morning	08:30~12:00	1,800		
	Afternoon	13:30~17:00	1,800		
	Evening	18:30~22:00	1,800		

				applications for additional performances/shows.
--	--	--	--	---

Attachment 2

Venue and Facility Maintenance Fee Standards for National Taiwan Arts Education Center

(Unit: New Taiwan Dollars)

Items	Time Period	Fee Standards	Notices
1 st Exhibition Room	09:00~17:00	2,500	<ol style="list-style-type: none"> 1. Fess for use of venue includes facilities such as air-conditioning, lighting, and sound equipment. 2. If more time is needed, NT\$400 per hour; less than 1 hour additional time will still be counted as 1 hour.
2 nd Exhibition Room	09:00~17:00	1,700	
3 rd Exhibition Room	09:00~17:00	1,200	
Aesthetic Space	09:00~17:00	1,200	
	9:00~12:00 、 14:00~17:00	800	

Attachment 3

Venue and Facility Maintenance Fee Standards for National Taiwan Arts Education Center

(Unit: New Taiwan Dollars)

Items	Time Period		Fee Standards	Notices
2 nd Conference Room	Morning	09:00~12:00	1,000 元	1. Fess for use of venue includes facilities such as air-conditioning, lighting, and sound equipment. 2. If more time is needed, NT\$400 per hour; less than 1 hour additional time will still be counted as 1 hour.
	Afternoon	14:00~17:00	1,000 元	
3 rd Conference Room	Morning	09:00~12:00	1,000 元	
	Afternoon	14:00~17:00	1,000 元	